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Адрес Craftsman Fabricated Glass, Ltd. 
4822 Southerland Road 
Houston, TX 77092  

Страна Texas

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Craftsman Fabricated Glass & Mirror, Inc. is a fabricator of custom glass tabletops and shelving. Custom beveling and edgework is provided on glass
and mirrors. Craftsman also incorporates a CNC waterjet cutter that enables Craftsman to produce glass, metal, and masonry projects that have very
intricate cuts.

Craftsman Awards, Inc produces glass awards and recognition items. Craftsman has recently produced awards presented to George Bush, and Hillary
Clinton. Also provided are off-site sand blasting capabilities. Completed jobs include the George Bush Library Donor Wall and walks, and the Texas
State Cemetery granite engraving.

Craftsman Tempered Glass, Inc. produces tempered glass from 1/8" - 1" thick. Craftsman Tempered Glass uses a state-of-the-art convection oven that
will temper a variety of glass including Low-E coated glass, reflectives, bronzes, specialty shapes, glass with shapes, and glass with holes and
notches.

 

Company Profile of Craftsman Fabricated Glass, Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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